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P r o t o k ó ł  Nr LIII/23 

 

nadzwyczajnej s e s j i Rady Miasta Działdowo 

odbytej w dniu 9 lutego 2023 roku, w sali zamkowej, pod przewodnictwem pana Romualda 

REMISZEWSKIEGO - Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Sesja trwała w godz. 900 – 925 

 

Ustawowy skład Rady wynosi 21 osób, w sesji - zgodnie z załączoną listą obecności - uczestniczy 

21 radnych. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli : 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI - Zastępca Burmistrza Miasta 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik Miasta 

Pan Jakub ZIĘTY – Radca prawny  

Pani Małgorzata ROCHOŃ – Dyrektor MOPS w Działdowie 

Prezesi Spółek Miejskich 

Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

 

Przebieg sesji 

 

Pkt 1 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady otworzył sesję, stwierdził jej 

prawomocność, powitał uczestników obrad oraz mieszkańców, którzy oglądają sesję za 

pośrednictwem Internetu. 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że LIII sesja 

nadzwyczajna zwołana została w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym na wniosek 

Burmistrza Miasta. 

Przewodniczący Rady odczytał informację dotyczącą transmisji obrad Rady. 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu) 

 Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta – zgłosił wniosek, o zdjęcie punktu 6                        

z porządku obrad dzisiejszej sesji: podjęcie uchwały w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady 

Miasta Działdowo. 

 Przewodniczący Rady poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie. 
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                          Rada -20 głosami „za”, przy 1- głosie „wstrzymującym” się” przyjęła zgłoszony 

przez Burmistrza Miasta wniosek.  

 Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada będzie obradowała zgodnie z następującym 

porządkiem obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu LII sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w Dziennym Domu „Senior +” w Działdowie. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto 

Działdowo na lata 2023 – 2030. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2023. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 2 

 

Przyjęcie protokołu LII sesji. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że z protokołem LII 

sesji można było zapoznać się w Biurze Rady. Protokół został Państwu radnym przesłany drogą 

elektroniczną na skrzynki e-mailowe.  Protokół jest obecnie wyłożony na Sali obrad. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z zapytaniem czy są uwagi do protokołu?  

Uwag  do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o przyjęcie protokołu LII sesji bez odczytywania.  

„Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, uznam że rada propozycję przyjęła”. Nie było głosów sprzeciwu. 

Rada jednogłośnie – 21 głosami „za” przyjęła protokół  LII sesji. 

 

Ad. pkt 3 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w Dziennym Domu „Senior +” w Działdowie. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został  radnym przesłany                                                      

w materiałach sesyjnych. 

 Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego. 
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Przewodniczący Komisji Pan Andrzej PRZYBYSZEWSKI – poinformował, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały. 

 Pani Małgorzata ROCHOŃ – Dyrektor MOPS – wyjaśniła, że projekt uchwały wynika                       

z chęci obniżenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu Senior+ na ulicy Norwida 2, po 

przeanalizowaniu dochodów uczestników ale i też w drugiej placówce w Klubie Seniora przy ulicy 

Jagiełły 30. Postanowiono dopasować odpłatności aby zarówno w jednej jak i w drugiej                                   

te odpłatności były porównywalne. W  Dziennym Domu Senior+ nastąpi obniżenie odpłatności                        

z racji tego, że zgodnie z wcześniejszymi obowiązkami  dostosowania  standardów zatrudnienia                     

w tych placówkach oraz z racji  rosnących  kosztów utrzymania tej placówki. Biorąc pod uwagę 

rosnące ceny utrzymania mieszkań, rachunki za prąd, gaz, uczestnicy nie byliby w stanie opłacić 

pobytu w dziennym domu, dlatego przyjęto te same rozpiętości dochodowe w obu placówkach. 

Proporcjonalnie ilość posiłków w Dziennym Domu jest większa, jest to innego rodzaju placówka, 

która zapewnia 8 godzinną ofertę usług. 

  Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił się z zapytaniem  jak wygląda frekwencja                            

w placówkach   w stosunku do czasu co było przed COVID-em, czy prowadzona jest jakaś 

statystyka. 

Pani Małgorzata ROCHOŃ – Dyrektor MOPS – wyjaśniła, że największy problem był, 

podczas pandemii. Przed pandemią frekwencja była taka, że otrzymywana dotacja pozwalała 

utrzymać placówki. COVID spowodował, że placówki z racji obostrzeń funkcjonowały albo                             

w ograniczonych możliwościach albo w ogóle nie funkcjonowały. Z reguły na początku decyzją 

wojewody były zamykane. Wszystko zależało od tego jak przedstawiała się bieżąca sytuacja 

epidemiczna. Po pandemii placówki wróciły do pełnego składu  w jednej placówce i w drugiej.                     

30 osób uczestniczy na Jagiełły w Klubie, 22 osoby uczestniczą w Dziennym Domu  na ul. Norwida. 

Pani radna Wanda MILEWSKA – zwróciła uwagę, że seniorzy przebywają 8 godzin                            

w Dziennym Domu mają tam zajęcia kulturalne. Pani dyrektor wspomniała o  usługach 

konsumpcyjnych, jak one wyglądają. 

Pani Małgorzata ROCHOŃ – Dyrektor MOPS- wyjaśniła, że jeżeli chodzi o usługi 

konsumpcyjne, to w grę wchodzi zapewnienie  ciepłego posiłku. W Dziennym Domu ten posiłek 

jest zapewniany codziennie, w Klubie trzy razy w tygodniu. W chwili obecnej jesteśmy na etapie 

ogłaszania trzeciego przetargu na wyłonienie wykonawcy. 

Pan radny Andrzej TESSAR – jeśli chodzi  o przetarg na wyłonienie wykonawcy w jakim 

możliwym terminie jest to do wykonania. 

Pani Małgorzata ROCHOŃ – Dyrektor MOPS – poinformowała, że w dniu wczorajszym 

została przedstawiona informacja o tym, że wcześniejszy wykonawca się wycofał, umowa nie 
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została sfinalizowana. Będziemy niezwłocznie ogłaszać kolejny przetarg, który pozwoli wyłonić 

wykonawcę.  

Pani radna Wanda MILEWSKA – zwróciła się z zapytaniem, zakładając że senior przez cały 

miesiąc uczestniczy w zajęciach, ile wynosi średnia opłata za miesiąc w Domu Seniora. 

Pani Małgorzata ROCHOŃ – Dyrektor MOPS – wyjaśniła, że jeżeli chodzi o opłaty,                             

to zależy od dochodu jest to  wyszczególnione w tabeli. Średnia taka odpłatność po zmianie tej 

obecnej w Dziennym Domu będzie wynosiła w granicach 72 zł miesięcznie, to jest ta najniższa, 

przy czym osoby które mają dochód uprawniający do korzystania ze świadczeń społecznych czyli 

nie przekraczają kryterium 776 zł, są zwolnione całkowicie z ponoszenia odpłatności. W Klubie ta 

odpłatność przy porównywalnych dochodach, ta najniższa będzie wynosiła 40 zł.  

Pani radna Wanda MILEWSKA –  zwróciła się z zapytaniem czy w to wlicza się koszt 

posiłku? 

Pani Małgorzata ROCHOŃ – Dyrektor MOPS – wyjaśniła, że tak oczywiście. 

 Nikt z radnych nie zgłosił więcej głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada – 21 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

Nr LIII/41/23 

. 

w sprawie: szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu  

„Senior +” w Działdowie  ( uchwała stanowi załącznik do  protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 4 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto 

Działdowo na lata 2023 – 2030. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został  radnym przesłany w materiałach 

sesyjnych. 

 Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Finansów. 

Pan Adam SZCZYPIŃSKI – Przewodniczący Komisji – poinformował, że Komisja  

jednogłośnie – 13 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały. 
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Pani Beata SZYDŁOWSKA- ANACZKOWSKA – Skarbnik – poinformowała, że 

proponowane  zmiany zmieniają tylko wielkości dochodów i wydatków, które wynikają ze zmian 

budżetu zarówno tych wprowadzonych uchwałą, jak i tych zmian które w styczniu weszły do 

budżetu zarządzeniem Burmistrza. Pozostała kwestia dotyczy zmiany brzmienia przedsięwzięcia 

wieloletniego. Jest to nowe brzmienie zadania „Budowa krytego basenu w Działdowie” jest to                        

w załączniku nr 2. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 Nikt z radnych nie zgłosił  głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada - 20 głosami „za”, przy 1- głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę 

 

Nr LIII/442/23 

w sprawie:  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na lata 2023 

– 2030 ( uchwała stanowi załącznik do  protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 5 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2023 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został  radnym przesłany w materiałach 

sesyjnych. 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Finansów. 

Pan Adam SZCZYPIŃSKI – Przewodniczący Komisji – poinformował, że Komisja  

jednogłośnie - 13 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały. 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik  - wyjaśniła, że proponowane 

zmiany wynikają z obowiązku gminy i jednostek organizacyjnych co do realizacji zadań. 

Podstawowa kwestia,  wprowadzono środki na dodatki węglowe w wysokości -  287.640 zł, środki 

na dodatki do źródeł ciepła – w kwocie 4.080 zł , na  dodatki elektryczne (nowe zadanie budżetowe) 

w wysokości - 15.300 zł, dodatki gazowe – 5.100 zł. Wszystkie te środki są środkami w ramach   

funduszu przeciwdziałania COVID, wobec tego tylko rada może wprowadzić je do budżetu. 

Ponadto z funduszu  pomoc  obywatelom Ukrainy dodatkowe zadania oświatowe  w kwocie 51.429 

złotych realizacja w jednostkach ZPO nr 1 – 16.833 zł, ZPO nr 2 - 6.798 zł, ZPO nr 3 – 10.384 zł, 

ZPO nr 4 – 17.411 zł. W zadaniach inwestycyjnych w załączniku nr 3 nadano nowe brzmienie dla 
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zadania związanego z budową basenu: „Budowa krytego basenu w Działdowie”. Wprowadzone 

zmiany po stronie dochodów  i wydatków nie powodują zmiany deficytu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił  głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada -  21 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

Nr LIII/443/23 

 

w sprawie:   zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2023 (uchwała stanowi 

załącznik do  protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 6 

Zamknięcie sesji. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad pan Romuald REMISZEWSKI - 

Przewodniczący Rady Miasta zamknął obrady LIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta /925/ 

  

Protokołowała:                                                                                          Przewodniczący Rady  

Renata Biełkowska                                                                                              Romuald Remiszewski 

 

 


